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Agendapunt 1. Opening en mededelingen 

Toelichting Bijzonder welkom aan dhr. Potters en mevr. Van der Aa. 

Besluit De door de voorzitter genoemde agendapunten worden als hamerstuk behandeld. 

Agendapunt 2. Besluiten- en actielijst vorige vergadering 

Besluit Het verslag van het AB van 10 juli jl. is vastgesteld. 
De actiepuntenlijst is akkoord. 

 3.  Bestuurlijk 

Agendapunt 3a. Bestuursopdracht – deelopdracht 1 (Dijsselbloem) 

Toelichting De heer Oosterveer geeft aan dat het een uitdaging is om in de veranderde tijd, waarin steeds meer 
veiligheidsvraagstukken spelen, invulling te geven aan hetgeen de Veiligheidsregio tot taak heeft en welke 
middelen daarbij horen. Hij roept op de gevraagde middelen voor 2025 en 2026 beschikbaar te stellen en 
deze jaren te benutten ter oriëntatie op wat nog meer te doen staat. Te overwegen is om nu al afspraken te 
maken over de financiële middelen vanaf 2027 gezien de brandbrief van de Minister van JenV van 6 
december jl.   
De heer Wouters is het eens met de voorliggende uitwerking van de bestuursopdracht en is ervan 
overtuigd dat een financiële impuls voor de Veiligheidsregio nodig is. Maar hij laat daarbij ook weten dat 
het nu wel slecht uitkomt. De gemeentelijke begrotingen staan onder druk. Hij roept op terughoudend te 
zijn in de vraag naar extra middelen voor 2027 en verder.   
Mevrouw Blok geeft aan dat het voor iedereen van belang is dat wordt voldaan aan de wet- en regelgeving. 
Zij is het eens met de uitwerking van de bestuursopdracht en is blij met hoe de raden zijn geïnformeerd en 
verder bij het proces worden betrokken.  
Mevrouw Van de Ven geeft aan dat zij tijdens het vorige AB een kritisch geluid heeft afgegeven namens de 
raad, maar complimenteert de Veiligheidsregio met de wijze waarop het AB is meegenomen. Ze benadrukt 
tegelijkertijd het belang om ook de gemeenteraden duidelijk te informeren. Ze vraagt zich af of de 
bedragen voor 2027 e.v. vastliggen dan wel afhankelijk zijn van het Beleidsplan. 
De heer Van Kessel heeft de raad geadviseerd naar de raadsinformatiebijeenkomsten te gaan en adviseert 
de Veiligheidsregio de raden goed te blijven meenemen.  
  
De voorzitter concludeert dat de noodzaak wordt gedeeld om nu te investeren, zodat niet nog langer een 
onevenredige aanslag op de capaciteit van de Veiligheidsregio wordt gepleegd. Het klopt dat het gesprek 
moet worden gevoerd over een bredere context zoals geopolitieke ontwikkeling, cybercrime, 
energietransitie etc. Dit krijgt zijn plek in het Beleidsplan en kan ertoe leiden dat er extra financiële 
middelen nodig zijn. Waar mogelijk wordt terughoudendheid betracht.  
De voorzitter is het eens met het goed betrekken van de raden. Door middel van een brief, een uitgebreid 
interview en de beide informatieavonden wordt hieraan invulling gegeven. Waar gewenst zal aanvullend 
informatie worden verstrekt.  
Hij meldt ook dat de bedragen niet vastliggen. Er komen bestedingsplannen en er moet worden 
gerapporteerd en bijgestuurd. Maar inschatting is dat er nu een realistisch bestedingsplan ligt.  
De heer Delhez vult nog aan dat tot het laatste moment extra scherp op de bedragen is gestuurd. In de 
kadernota is ook meegenomen dat een eventuele bezuiniging op de BDUR een risico geeft. Het DB heeft 
haar uiterste best gedaan om scherp aan de wind te varen. Scherper dan dit acht de heer Delhez niet 
haalbaar en verantwoord.  
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Mevrouw Wilms vult nog aan dat het Beleidsplan invloed kan hebben op de cijfers vanaf 2027. Ook bij het 
opstellen van het Beleidsplan worden de raden betrokken en meegenomen in de ontwikkelingen die op de 
Veiligheidsregio afkomen.  
Mevrouw Blok vraagt zich af of het ook duidelijk is waar de informatiebehoefte van de raden ligt. Dit zal 
tijdens de informatieavonden worden uitgevraagd.  

Besluit 1. In te stemmen met gepresenteerde uitwerking van de Bestuursopdracht – deelopdracht 1. 
2. In te stemmen met een structurele verhoging van de begroting zoals vernoemd in bovenstaande tabel 

en verwerkt in de 1e begrotingswijziging 2025 en de Kadernota 2026. 
3. Opdracht te geven tot het opstarten van een proces om te komen tot een beleidsplan.  
4. Meningvormend te spreken over de wijze waarop gemeenteraden en gemeentelijke organisaties bij de 

totstandkoming van een beleidsplan worden betrokken. 

Actie - 

Agendapunt 3b. Benoeming leden Dagelijks Bestuur (Dijsselbloem) 

Toelichting De heer Van Veen gaat het DB per 1 januari 2025 verlaten en de heer Ederveen gaat het DB en AB in 
maart 2025 verlaten. Omdat er voor die tijd geen AB meer is, worden beide opvolgers nu benoemd.  

Besluit 1. In te stemmen met benoeming van mevrouw Van Extel – Van Katwijk en mevrouw Van de Ven tot 
leden van het Dagelijks Bestuur. 

2. In te stemmen met de benoeming van de heren Delhez en Van Veen als plaatsvervangend voorzitter 
RBT. 

Actie -  

Agendapunt 3c. Terugkoppeling uit Veiligheidsberaad e.a. (Dijsselbloem) 

Toelichting De heer Van Veen koppelt vanuit de BAC Brandweer terug dat is gesproken over de mogelijke bezuiniging 
op de BDUR en dat PTSS is erkend als beroepsziekte. 
De heer Delhez deelt vanuit de BAC GHOR mee dat gesproken is over het verdwijnen van WAS-palen. Er 
is ook een discussie gevoerd over de mogelijkheid dat meldkamers ambulancevervoer  zich terugtrekken 
uit gemeenschappelijke meldkamers.  
De heer Dijsselbloem geeft aan dat er intensief en met positief resultaat is gelobbyd om overhevelen van 
de BDUR naar het gemeentefonds te voorkomen. De aankondigde bezuinigingen zijn er nog niet van de 
baan. Hierop wordt in de voorjaarsnota 2025 teruggekomen. 
De heer Dijsselbloem geeft aan dat de heer Potters de overleggen van het Veiligheidsberaad gaat 
bijwonen.  

Besluit 1. Kennis te nemen van mededelingen Veiligheidsberaad. 

Actie - 

Agendapunt 3e. Terugkoppeling uit de regionale commissies (Dijsselbloem) 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de besprekingen binnen de commissies. 

Actie - 

 4. TER BESLUITVORMING 

Agendapunt 4a. 3e begrotingswijziging 2024 (Delhez) - HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. In te stemmen met de 3e begrotingswijziging 2024  

Actie - 

Agendapunt 4b. 1e begrotingswijziging 2025 (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting De heer Delhez heeft, behalve hetgeen eerder in het AB besproken is, geen andere zaken toe te lichten.  
Mevrouw Van Extel-Van Katwijk licht toe dat de gemeente Asten op 18 juni 2024 een amendement heeft 
aangenomen. De raad vraagt daarbij aandacht voor bezuinigingsmogelijkheden bij gemeenschappelijke 
regelingen. Dit zal terugkomen in de zienswijze en geldt ook voor de kadernota 2026. Ze gaat instemmen, 
maar wel met stemverklaring.  
De heer Van den Bosch en  Mevrouw Van de Ven geven aan in te gaan stemmen, maar vullen daarbij aan 
dat de raad terughoudendheid vraagt. Dit ondanks de waardering voor de goede inzet van de 
Veiligheidsregio. 
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Mevrouw Blok zal ook instemmen, maar geeft daarbij aan dat haar raad kritisch is en vraagt om soberheid.  

Besluit 1. In te stemmen met een voorgenomen vaststelling van de 1e begrotingswijziging 2025.  
2. Het voorgenomen besluit tot vaststelling van de 1e begrotingswijziging 2025 ter zienswijze voor te 

leggen aan de gemeenteraden van de deelnemende gemeenten. 

Actie - 

Agendapunt 4c. Kadernota 2026 (Delhez)  HAMERSTUK 

Toelichting Mevrouw Blok geeft dezelfde stemverklaring als bij de 1e begrotingswijziging 2025. Zij zal met haar raad 
bespreken dat de risico’s en ontwikkelingen serieus moeten worden genomen. Zij vraagt om een goede 
toelichting bij het aanbieden van de kadernota aan de raden.   

Besluit 1. In te stemmen met de Kadernota 2026.  
2. De vastgestelde Kadernota 2026 ter informatie toe te sturen aan de gemeenteraden.  

Actie -  

Agendapunt 4d. Normenkader en Controleprotocol (Delhez)  HAMERSTUK 

Toelichting -  

Besluit 1. In te stemmen met het controleprotocol en normenkader voor de jaarrekening 2024 overeenkomstig 
bijgevoegd concept.   

2. In te stemmen met het voorstel om de verantwoordingsgrens vast te stellen op 3% van de definitieve 
begrote lasten 2024 bij de jaarrekeningcontrole 2024.   

3. In te stemmen met  het voorstel om de rapporteringtolerantie bij de jaarrekeningcontrole 2024 vast te 
stellen op € 50.000.   

Actie -  

Agendapunt 4e. Managementletter (Delhez)  HAMERSTUK 

Toelichting -  

Besluit 1.    Kennis te nemen van de Managementletter. 

Actie -  

Agendapunt 4f. Regionaal Risicoprofiel (Ederveen)  HAMERSTUK 

Toelichting -  

Besluit 1. Het concept RRP 2025-2028 ter zienswijze aan te bieden aan de raden van de deelnemende 
gemeenten.  

2. Voor de vaststelling van het RRP 2025-2028 in ieder geval de door de korpschef daartoe aangewezen  
ambtenaren van politie, de hoofdofficier van justitie, de besturen van de betrokken waterschappen en  
door onze andere Ministers daartoe aangewezen functionarissen uit te nodigen hun zienswijze ter 
zake kenbaar te maken. 

Actie -  

Agendapunt 4g. CBP Kempen Airport (Ederveen)  HAMERSTUK 

Toelichting -  

Besluit 1. Het crisisbeheersplan Kempen Airport, versie 4.0 vast te stellen. 

Actie -  

Agendapunt 4h. RBP Generiek (Ederveen)  HAMERSTUK 

Toelichting -  

Besluit 1. Het rampbestrijdingsplan Seveso-Hogedrempelinrichtingen, versie 1.0 vast te stellen.  

Actie -  

 5. MENINGVORMEND 

Agendapunt - 

Toelichting - 

Besluit - 

Actie - 
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 6. TER KENNISGEVING 

Agendapunt 6a. 2e Bestuursrapportage (Delhez) HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van de 2e bestuursrapportage 2024. 

Actie - 

Agendapunt FLO notitie HAMERSTUK 

Toelichting - 

Besluit 1. Kennis te nemen van het vormen van de nieuwe FLO-voorziening en de opdracht tot nadere 
uitwerking hiervan. 

Actie - 

 7. RONDVRAAG EN SLUITING 

Toelichting De voorzitter staat stil bij het beëindigen van het lidmaatschap DB van de heer Van Veen. Voor zijn inzet in 
de afgelopen jaren biedt de heer Dijsselbloem onder dankzegging een bos bloemen aan.  


